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Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 28. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 535
Med henvisning til ministerens svar på spørgsmål S 1189 vedrørende 
overbelægning samtidig med at der nedlægges medicinske sengepladser bedes 
ministeren redegøre for, om de samme problemer findes på de kirurgiske 
afdelinger, fordi ældre færdigbehandlede patienter ikke kan udskrives som følge 
af, at kommunerne ikke er klar med den nødvendige hjælp og pleje. I 
bekræftende fald bedes ministeren oplyse hvor stort problemet er.

Spørgsmål 536
Med henvisning til ministerens svar på spørgsmål S 1189 bedes ministeren 
begrunde, hvorfor antallet af færdigbehandlede patienter på de medicinske 
afdelinger skal være afgørende for ikke at ville sikre, at der er kapacitet nok til at 
sikre, at de øvrige patienter kan få en seng på en sygestue, fremfor at ligge på 
gangene og i skyllerum på de medicinske afdelinger.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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